## CHILD CARE CENTER NOTIFICATION OF PARENTS' RIGHTS

## PARENTS' RIGHTS

As a Parent/Authorized Representative, you have the right to:

- 1. Enter and inspect the child care center without advance notice whenever children are in care.
- 2. File a complaint against the licensee with the licensing office and review the licensee's public file kept by the licensing office.
- 3. Review, at the child care center, reports of licensing visits and substantiated complaints against the licensee made during the last three years.
- 4. Complain to the licensing office and inspect the child care center without discrimination or retaliation against you or your child.
- 5. Request in writing that a parent not be allowed to visit your child or take your child from the child care center, provided you have shown a certified copy of a court order.

6. Receive from the licensee the name, address and telephone number of the local licensing						
	Licensing Office Name:					
	Licensing Office Address:					
	Licensing Office Telephone #:					
7.	Be informed by the licensee, upon request, of the name and type of association to the child care center for any adult who has been granted a criminal record exemption, and that the name of the person may also be obtained by contacting the local licensing office.					
8.	Receive, from the licensee, the Caregiver Background Check Process form.					
NOTE: CALIFORNIA STATE LAW PROVIDES THAT THE LICENSEE MAY DENY ACCESS TO THE CHILD CAL PARENT/AUTHORIZED REPRESENTATIVE IF THE BEHAVIOR OF THE PARENT/AUTHORIZED R POSES A RISK TO CHILDREN IN CARE.						
	For the Department of Justice "Registered Sex Offender" database, go to www.meganslaw.ca.gov					
LIC 995 (9/0	8) (Detach Here - Give Upper Portion to Parents)					
	(NOWLEDGEMENT OF NOTIFICATION OF PARENTS' RIGHTS (Parent/Authorized Representative Signature Required)					
	arent/authorized representative of, have ed a copy of the "CHILD CARE CENTER NOTIFICATION OF PARENTS' RIGHTS" and the					
	GIVER BACKGROUND CHECK PROCESS form from the licensee.					
	Name of Child Care Center					
	Signature (Parent/Authorized Representative)  Date					

This Acknowledgement must be kept in child's file and a copy of the Notification given to

For the Department of Justice "Registered Sex Offender" database go to www.meganslaw.ca.gov

LIC 995 (9/08)

NOTE:

parent/authorized representative.

## 拝. 兒照 顧 中 117 家長權利通知

家	=	Ah	455	<b>エ</b> ロ	
2	楆	HΊ	<b>^Æ</b>	ЖI	

6.

做為家長/家長的授權代表,你有權:

- 1. 當孩子在托兒照顧中心托管時,隨時進入並檢查托兒照顧中心而無須事先頒知。
- 2. 向發照機構投訴持照人,並查閱發照機構保管有關托兒照顧中心持照人的公共檔案。
- 3. 在托兒中心查閱發照機構查訪報告,及過去三年內對持照人被證實的投訴。
- 4. 向發照機構投訴並檢查托兒照顧中心而不因此令你或你孩子受到歧視或報復。
- 5. 如果你能提出法庭判令的公證副本,你可以以書面提出要求另外那位家長不得到托兒照顧中心探訪你 的孩子,也不得將孩子帶出托兒照顧中心。
- 由持照人處獲得當地的執照發放機構的名稱,地址和電話號碼。 發照機構名稱: 發照機構地址: 發照機構電話號碼:
- 7. 在你要求後,由持照人處得到獲得犯罪記錄免除之人的姓名及他跟托兒照顧中心的關係,你也可以從 當地的執照發放機構獲得此人的姓名。
- 8. 由持照人處獲得看顧人背景調查過程表。

請注意:如果某位家長/授權代表的行為對受托管孩童之安全構成威脅,加州法律允許托兒照顧中心持照人拒絕該家長/ 授權代表進入托兒照顧中心。

請覽閱司法部有關"已登記的性犯罪犯"的網頁, www.meganslaw.ca.gov

LIC 995 (CH) (9/08)

(沿此線撕下,上聯交家長保留)

## 家長權利通知領取承認書

(必需由家長/授權代表簽署)

本人,	的家長 / 授權代表
已由此托兒中心持照人處收到 "托兒照顧中心家長權利通知" 及 "看顧人背景調查過程	是表"各一份。
托兒照顧中心名稱	
<b>※</b> ク(完長 / 授様化率) 口卸	

請注意:此領取承認書必須保留在孩子的檔案中,並且通知書則須交給家長/授權代表。